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Abstract (en)
[origin: US2001041085A1] A printing apparatus, in particular, a franking machine, includes a base, a printing-head mounting moveably connected
thereto, and printing head displaceably connected to the mounting. The mounting moves, during printing, between first and second longitudinal
positions in a given direction with respect to the base to effect a relative movement between the printing head and a printing medium. An offsetting
device for printing images offset to one another transverse to the given direction is included and is configured to offset the printing head relative
to the mounting from a first transverse position into at least one second transverse position spaced from the first transverse position in a direction
transverse to the given direction. A holder for holding the printing head in at least one of the first and second transverse positions during printing is
provided. The holder has at least first and second holding devices, each of which has at least one stop for limiting movement of the printing-head
transverse to the given direction.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Drucken, insbesondere Frankiermaschine, mit einem Druckkopf (1), der verschieblich an einer Druckkopfhalterung (2') gehalten ist,
die zum Erzielen der Relativbewegung zwischen Druckkopf (1) und zu bedruckendem Medium entlang einer ersten Richtung zwischen einer ersten
und zweiten Längsposition verfahrbar ausgebildet ist, wobei eine das Drucken quer zur ersten Richtung versetzter Druckbilder ermöglichende erste
Versetzeinrichtung (6.1, 6.2) vorgesehen ist, die zum Versetzen des Druckkopfs (1) relativ zur Druckkopfhalterung (2) von einer ersten Querposition
in eine davon quer zur ersten Richtung beabstandete zweite Querposition ausgebildet ist, wobei Haltemittel (16, 17, 6.2) zum Halten des Druckkopfs
(1) in der ersten bzw. zweiten Querposition während des Druckens vorgesehen sind, und wobei die Haltemittel zum Halten des Druckkopfs (1) in der
jeweiligen Querposition wenigstens eine erste Halteeinrichtung (16) und eine zweite Halteeinrichtung (17) aufweisen, die jeweils wenigstens einen
ersten Anschlag (16.1, 17.1) zur Begrenzung der Druckkopfbewegung quer zur ersten Richtung umfassen. <IMAGE>
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